

2022~2023 學年

蘇 浙 小 學
幼 稚 園

**KIANGSU & CHEKIANG PRIMARY SCHOOL
KINDERGARTEN SECTION**

地址： 香港北角清華街三十號

ADDRESS: 30, CHING WAH STREET, NORTH POINT, HONG KONG

電話 TEL:2570 4173 / 2570 4179 傳真 FAX:2512 9095

2022~2023 學年插班生報名事項

2022 – 2023 ENROLMENT NOTICE

1. 申請 2022-2023 學年各級插班（下午班）學位報名表可於學校網站下載。接受郵寄或親自遞交表格申請。遞交文件的信封面請註明「申請 2022-2023 學年幼稚園 K1、K2、K3 級插班學位」。
The 2022- 2023 enrolment application form (afternoon class) is available online. Please mail the completed application form to the school with the required documents and mark “KCPS Kindergarten K1/K2/K3 Admission Application” on the envelope.
2. 申請者必須附上以下文件：
Documents required for application:
 - 幼兒有效居留香港之香港出生紙副本、香港身份證副本或有效的香港居留證件副本
A copy of applicant’s Hong Kong birth certificate (with established residency) or Hong Kong identity card or valid Hong Kong resident visa
 - 2” × 1.5”正面半身近照兩張
Two 2”× 1.5” photographs (head and shoulder)
 - 已填妥地址並貼上郵票的回郵信封五個（\$2 郵票各四個，\$5 郵票一個）
Five self-addressed stamped envelopes (4 x \$2 postage, 1 x \$5 postage)
3. 申請者報名費為\$40 (支票抬頭“蘇浙小學”)。
Application fee is \$40. (The cheque should be payable to “Kiangsu & Chekiang Primary School”)
4. 獲安排面見者將電話聯繫通知。
Applicants will be contacted by phone to arrange for an interview.
5. 本園屬私校幼稚園。
We are a private kindergarten.

備註：申請人提供之全部資料將予保密及只作申請學位用途

Remarks: Personal data in this form will be keep confidential and only used for processing the application for admission.

